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1. Radny Krzysztof Janus 

− Ile kosztowało wykucie i przesunięcie tablicy oraz kamień przy dębie wdzięczności i kto sfinansował 
 

− Jaki jest wskaźnik bezrobocia w Częstochowie na tle województwa śląskiego 
 
 
2. Radny Konrad Głębocki 

− Dlaczego nie został przeprowadzony konkurs na Dyrektora Miejskiej Galerii sztuki. Czy nie powinien 
to być konkurs zgodny z procedurą określoną w przepisach 

 
3. Radny Łukasz Wabnic 

− Czy Hala przy ul. Żużlowej może otrzymać imię Jerzego Kuleja 

 
4. Radny Jacek Krawczyk 

− Czy można postawić bramki zabezpieczające wiadukt przy Alei Jana Pawła II 

− Czy można uporządkować dojazd do pohutniczych trenów inwestycyjnych np. przejezdność ul. 
Koksowej 

 
 
5. Radny Albert Kula 

− Dlaczego nie rozpoczął się remont chodnika przy ul. Mireckiego miedzy ekranami akustycznymi 

− Czy Miasto otrzyma gwarancję że tramwaje Twist nie będą miały następnych usterek, jaki jest okres 
gwarancji i czy można przedłużyć gwarancję by zabezpieczyć przed awariami. 

 
6. Radna Anna Majer 

− Czy można uruchomić siłownię dla seniorów na Północy w jednostce „C” 

 

7. Radny Piotr Strach 

− Jakie miasto ma plany w stosunku do sali gimnastycznej w Zespole Szkół Ekonomicznych 

− Czy odbędzie się spotkanie z kupcami z ul 7 Kamienic i Św. Barbary 

− Kiedy powstanie kanalizacja deszczowa w dzielnicy Północ i Kiedrzyn 

− Czy Ikarusy w innych kolorach niż barwy pozostałych autobusów są rozwiązaniem docelowym 

− Czy zostały posprzątane dzikie wysypiska przedstawione na zdjęciach p. Kamila Rajczyka 

− Czy jest w planie budowa boiska przy ZS nr 1 

 
8. Radny Krzysztof Świerczyński 

− Czy jest możliwość by w tunelu pod dworcem PKP zjazd przesunąć na lewą stronę 

− Czy ławki przy Alei pokoju były zamontowane przypadkowo i czy wrócą na swoje miejsce 

− Czy można ustawić telebim na stadionie Rakowa na ostatni mecz w sezonie 

− Czy koszenie traw można przeprowadzać z większą częstotliwością 

 
9. Radny Marcin Maranda 

− Jaki pomysł ma miasto na przystosowanie stadionu Rakowa. Na jakim etapie są działanie i jakie są 



rezultaty  

 
10, Radny Krzysztof Janus 

− Jakie plany ma miasto odnośnie zalegania szlamu i mułu po ulewach na skrzyżowaniu ul. 
Deklabrystów i Al. Armii Krajowej. 

 

− Od kogo pochodzi zezwolenie na tablicę RTG Zębów na dworcu głównym 
 
 
11. Radny Jerzy Nowakowski 

− Czy Dyrekcja Szkół Lingwistycznych może liczyć na użytkowanie wieczyste 

 
12. Radny Ryszard Szczuka 

− Na jakich zasadach usuwa się wraki pojazdów i jak musi wyglądać pojazd by został usunięty 

 

13. Radny Piotr Wrona 

− Czy zabezpieczony zostanie obiekt komisji wyborczej przy MP 11 

− Czy remont basenu przy SP 2 może zostać przeprowadzony w lipcu i sierpniu 

 
14. Radny Łukasz Wabnic 

− Czy można zamontować „leżącego policjanta na ul. Średniej 12. Mieszkańcy sami zadeklarowali 
zakup 

− Czy można zamontować barierkę na schodach na dworcu PKP Raków 

 
15. Radna Krystyna Stefańska 

− Czy zostanie rozpoczęta budowa ul. Olsztyńskiej od ul. Wesołej do ul. Legionów 

 
16. Radny Ryszard Szczuka 

− Dlaczego służba parkingowa karze mandatami za parkowanie na drodze oznakowanej tylko 
poziomo 

 
17. Radny Artur Sokołowski 

− Czy spotkania zespołu ds. Planów zagospodarowani przestrzennego mogą odbywać się częściej 

− Czy do zespołu ds. Nazewnictwa ulic mogą być powołani także radni. 

− Jaki pomysł ma miasto na dostosowania stadionu Rakowa do wymagań I ligi 

 
17. Radny Zbigniew Mizgalski 

− Czy można usunąć „leżącego policjanta „ z ul. Zamojskiego 42 

 
18. Radna Ewelina Balt 

− Jak wygląda realizacja programu szczepienia na grypę i pneumokoki dla przedszkolaków 

 
 
19. Radny Łukasz Kot 

− Czy miasto może wprowadzić ograniczenie do 30 km/h w strefie od ul. Focha do ul. Jasnogórskiej 

 
20. Radna Małgorzata Iżyńska 

− Kiedy kładka nad Kucelinką zostanie ukończona 

 


